



Dr. Heidi Cramm, PhD
Associate Professor, School of Rehabilitation Therapy, Queen's
University

Heidi Cramm, Ph. D.
Professeure agrégée à l'Université Queen's

Dr. Cramm is an occupational therapist and associate professor at Queen's University. As research lead for the Families Matter Research Group, she engages in a variety of health and well-being applied and collaborative research designed to improve the lives of military, veterans, public safety personnel and their families. Dr. Cramm and her team explores how the occupational risks and requirements of military and public safety service shape the roles, routines, and rhythms of family life, with a keen eye to how mental health and impacts of trauma can affect families and how, in turn, families can affect the serving personnel.

Heidi Cramm est ergothérapeute et professeure agrégée à l'Université Queen's. Directrice de recherche du groupe de recherche Les proches, c'est important!, elle s'engage dans une variété de recherches appliquées et collaboratives sur la santé et le bien-être, conçues pour améliorer la vie des militaires, des anciens combattants, du personnel de sécurité publique et de leurs familles. Heidi Cramm et son équipe étudient la manière dont les risques et les exigences professionnels du service militaire et du service de la sécurité publique dictent les rôles, les routines et les rythmes de la vie de famille. Elles portent un regard attentif sur la façon dont la santé mentale et les impacts des traumatismes peuvent affecter les familles et comment, à leur tour, les familles peuvent affecter le personnel en service.